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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:1397 De blå näringarna

När livsmedelsstrategin beslutades i riksdagen var det ett välkommet och 
efterlängtat besked. Emellertid anser sig representanter från de blå näringarna 
inte tillräckligt sedda. Vid kontakter med företrädare för vattenbruk och 
fiskenäringar finns till exempel önskemål om att den blå livsmedelskedjan 
borde få en uppgraderad position i de regleringsbrev som Näringsdepartementet 
utfärdar till berörda myndigheter. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Kommer statsrådet att vidta några åtgärder för att berörda myndigheter i högre 
grad ska uppmärksamma de blå näringarna och deras betydelse för 
livsmedelsstrategin?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-01-22
Besvaras senast
2021-02-03 kl. 12.00


